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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Miért csak csillagászati összegekért jut a Fővárosi Önkormányzat az állami ingatlan-
nyilvántartási alaptérképhez? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .,

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fővárosi Önkormányzat soron következő Közgyűlésének napirendjén szerepel az állam i
ingatlan-nyilvántartási alaptérkép beszerzésének kérdésköre .

Az előterjesztés a soron kővetkező főbb megállapításokat tartalmazza :

„A földmérési törvény az állami térképi adatbázisoly ezen belül az ingatlan-nyilvántartás i
térképi adatbázis kötelező használatát rendeli el a közfeladatok ellátását támogat ó
térinformatikai rendszerek geometriai alapjának biztosításához, a helyi önkormányzato k

feladatainak ellátásához szükséges tevékenységhez, valamint a hatósági nyilvántartáshoz . "

„ A már meglévő földhivatali telekhatáros adatokon felül további földhivatali közhitele s
állami alapadatok felhasználási jogát is meg kell vásárolni, ezekre az új adatokr a
vonatkozóan 2013. augusztus 21-ei jogi állapotnak megfelelően adott földhivatali
328 008 000,-Ft-os ajánlat felett maximálisan mintegy 8 000 000,-Ft további költségigény
becsülhető a teljes állomány egy időpontra vonatkozó egyöntetű frissítése érdekében. A
meglévő telekhatáros adatok beszámításával a teljes fővárosi adatállományra kiegészülő egy
időpontra frissített konzisztens adatállomány felhasználási jogának megvásárlásának
költségigénye 336 008 000,-Ft . "

„A teljes fővárosi adatállomány évente két alkalommal történő frissítésének átalánydíjas
becsült költségigénye évente mintegy 40 000 000,-Ft. "



A láthatóan jelentős forrásigényű beszerzés kapcsán kérdezem Tisztelt Miniszter Urat arról ,
hogy:

I . miért nem biztosított a helyi Önkormányzatok számára a térítésmentes hozzáférés eg y
olyan adatbázishoz, amelynek használata a jogszabályi kötelezettségek
maradéktalan ellátásához nélkülözhetetlen?

II. mely állami szervek részesülnek az adatbázis-, és adatbázis frissítésért fizetet t
ellenértékekből?

III. részes ül-e az adatbázis-, és adatbázis frissítés szolgáltatás ellenértékéből bármely —
akárcsak részben — magántulajdonban álló szervezet?

IV. a szóban forgó adatbázis-, és adatbázis frissítésb ől 2012. év folyamán összesen
mekkora összegű bevétel keletkezett?

V. a gyakorlati tapasztalatok szerint a szóban forgó adatbázis-, és adatbázis frissítés a
helyi önkormányzatokon túl milyen szervek, szervezetek és milyen arányban
veszik igénybe?

Szíves válaszát várom, melyet el őre is köszönök !

Budapest, 2013 . szeptember 23 .

Tisztelettel :

er János
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